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Radim u prosveti (ili moj rad ima veze sa prosvetom) 10 76.9%

Radim kao arhitekta/ca, planer/ka ili se bavim nekim srodnim zanimanjem koje ima veze sa prostorom 3 23.1%

Other 0 0%

Učesnik/ca 13 100%

Predstavnik/ca partnera na projektu ŠKOLA I GRAD 0 0%

Trener/ca 0 0%

Other 0 0%

Preko radija 0 0%

Preko TVa 0 0%

Preko Facebooka 2 15.4%

Od prijatelja 3 23.1%

Na internetu 3 23.1%

Putem emaila 5 38.5%

Other 0 0%

Bilo je odlično 10 76.9%

Bilo je dobro 3 23.1%

Bilo je osrednje 0 0%

Bilo je loše 0 0%

Other 0 0%

Na radionici ste bili u svojstvu:

Kako ste saznali za radionicu ?

Opšti utisak o radionici:
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Odlično (ocjena 5) 12 92.3%

Dobro (ocjena 4) 1 7.7%

Osrednje (ocjena 3) 0 0%

Loše (ocjena 2) 0 0%

Other 0 0%

Odlično (ocjena 5) 12 92.3%

Dobro (ocjena 4) 1 7.7%

Osrednje (ocjena 3) 0 0%

Loše (ocjena 2) 0 0%

Other 0 0%

Kako ocjenjujete trenericu Tamaru Živadinović:

Kako ocjenjujete trenera Vladislava Živadinovića:

Šta Vam se najviše dopalo na radionici ?

Puno korsinih savjeta vezanih za trenerske vještine i pozitivna atmosfera, profesionalnost trenera i projektnog tima

Pozitivna atmosfera, dobar odnos između učesnika i trenera, dosta novih trenerskih tehnika koje su savladane na treningu.

Raznovrsnost i izvrsnost učesnika i predavača, sjajna predavanja i uvijek interesantne aktivnosti. Vjerujem da je i izbor lokacije odigrao vrlo snažnu

ulogu.

Seminar je bio izuzetno zanimljiv i koristan, puno toga sam naucila, profesionalno je odrzan i organizovan. Svi koji su bili ukljuceni u organizaciju su

bili krajnje profesionalni i ljubazni.

Interaktivan pristup radu.

Sve radionice su bile korisne. Pored obuke o trenerskim veštinama, tehnikama i metodama, koje su bile zanimljive I neophodne, najviše mi se dopala

radionica "Guliverova mapa". Korisna kao put u osvešćivanje mene kao odrasle osobe da prostor gledam sa vise strana, procenjujem I imam stav o

92.3%

92.3%



tome, a potom, obučavam svoje učenike da lagano posmatraju, vrednuju I izgrađuju sebe u osobe koje će "sutra" moći aktivno da učestvuju u

izgrađivanju prostora po meri čoveka.

atmosfera među učesnicima

Guliverova mapa

Atmosfera i pozitivna energija koja je vladala cijelo vrijeme bilo na samim radionicama, bilo u pauzama. Duh gospođe Smilje koja je bila pravo

osvježenje. Koncepcija cijele radionice. Praktični dio. Aktivnosti koje su se vješto smjenjivale, tako da nam je bilo zanimljivo. Neke poznate sadržaje

sam obnovila. Naučila nove stvari. Osvjestila neke od mogućnosti primjene u paksi.

Dobra energija, predivni ljudi, radna atmosfera.

Teme radionica, način rada, pozitivna energija i profesionalnost voditelja i organizatorki, entuzijazam učesnika

Ravnomjerno ucesce svih ucesnika

Pozitivna energija, kreativnost u radu, dobra medjusobna komunikacija, ambijent i ljepota mjesta odrzavanja seminara...

Šta zamjerate / koji su bili nedostaci ?

Nemam zamjerki.

Nemam zamjerki

Isuviše kratko trajanje treninga, neki od prethodno pohađanih treninga su trajali duže, a tema je bila manje značajna. Bilo bi korisno produbiti saradnju

među trenerima, i raditi na razvoju treninga za profesore u okviru tima.

Na momenat mi se učinilo da je možda previše intenzivno, ali s obzirom da je završnicu bila prezabavna krajnji utisak jeidealno.

Planiranje i vrednovanje prostora, odrzivi gradoviteoretski dio je mogao biti obradjen drugacije. Ocekivala sam da ce na treningu biti objasnjeni

osnovni pojmovi i koncepti odrzivog razvoja. Stekla sam utisak da se to samo preletjelo, da se "zagrebala povrsina", slajdovi koji su prezentovani

nastavnicima na nekom prethodnom seminaru su se samo "preletjeli". Mislim da bi to vrijeme bilo efektnije utroseno da ste sa tih svih slajdova

izabrali osnovne stvari i kratko nam ih objasnili jer nijesmo svi familijarni sa tim stvarima, ma kako oni jednostavno zvucali. Najteze je objasniti i

definisati jednostavne stvari. Ovo je vise sugestija, ne zamjerka jer su ciljevi seminara bili ipak drugaciji i fokus je bio na trenerstvu.

Mozda je trebalo više vremena za racionalniju realizaciju seminara  još 4 do 8 sati.

nemam zamerke, osim što bi trening mogao trajati bar dan vise, gde bismo mogli isprobati sve ono što smo saznali I na licu mesta otkloniti

eventualne pogreške I nedoumice. Lakše je to uraditi u grupi gde svi kreću sa istih pozicija, nego, eventualno, kao treneri odraslih. Tada se greške

vide I nema mesta ispravkama.

nedovoljno pažnje je posvećeno samoj temi održivih prostora tj. aktuelnim naučnim podacima

Edukativni dio o ODRZIVOM RAZVOJU



Hm! Ne mogu da se sjetim. Lijepo je potisnulo neki nedostatak, ako je i bio.

Sala za trening nije bila bas adaptirana za nas rad

Nista .

Kako namjeravate da iskoristite znanje stečeno na radionici ?

Kao budući trener i na ostalim javnim izlaganjima u okviru posla kojim se bavim

U budućem radu i prenošenju znanja o značaju prostora i načina njegovog tretiranja od strane čovjeka.

Trenerski dio kroz NVO Biciklo.me gdje sam vrlo aktivna, ponešto i kao instruktor joge i kroz sve što tek predstoji. Vrednovanje i planiranje prostora

ću koristiti ako je moguće još više u svakodnevnom životu, kao i za gore navedeno. A sveukupno svakako da se širi dalje.

Znanje steceno na radionici planiram da prenesem svojim kolegama u kolektivu i da planiranje i vrednovanje prostora uvrstim u nastavne jedinice

svojih predmeta.

Znanje ću iskoristiti na redovnim časovima u razredu, pogotovo u markiranju predmetnih ciljeva u nastavnim planovima.

nadam se da će u skorije vrijeme održivi prostori biti nastavni predmet

Vec danas sam primijenila u radu sa djecom.

Pokušaću primijeniti u praksi.

Prezentovati znacaj vrednovanja i planiranja prostora prvo u svojoj skoli, i ako se ukaze prilika i sire.

Sa učenicima...kada to bude moguće realizovati.

Primijenicu u svojoj skoli.

U nastavi primjenjujuci neke ideje za rad, kroz projekat" Skola i grad"...

Dodatni komentari...

Radujem se svakom budućem druženju i saradnji.

Hvala Vam što ste mi omogućili da budem deo ovog Projekta. Srećno u daljem radu.

Seminar sa ovom temom treba trajati još nekoliko dana kako bi se učesnici detaljnije upoznali sa trenerskim vještinama i pogotovo sa materijom

održivih prostora, gradova itd.

Organizujte DRUZENJA!Bilo je predivno.Hvala sto ste me ukljucili u Vas tim!!!

Hvala svim organizatorima i nadam se da ću imati još koju priliku biti učesnik neke slične radionice.

Expeditio uvijek podrzava i realizuje sjajne projekte!



Svi treneri su bili jako simpaticni i ubjedljivi

Hvala na dobro organizovanom seminaru!
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